
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 15/22

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 19.09.2022 klo 16.00

Paikka: B 348 Puro (Jyväskylän yliopiston kirjasto, Lähde)

Läsnä: Tiia Hallamaa

Heidi Hakamäki

Minea Nirhamo

Emma Kola

Sara Kangassuo

Atte Urama saapui 16.11.

Inka Perokorpi saapui 16.53.

Janetta Ottosson poistui 17.33 ja saapui 17.34.

Siru Kirkelä poistui 18.03.

Ella Hulanmäki poistui 18.18.

Janne Rajamäki poistui 16.05.

Eero Kokkarinen poistui 17.15 ja saapui 17.29.

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa avasi kokouksen klo 16.02.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Hallinto 6.1. Syyskokous

Kohtaan Hupi 17.1. OKA ry:n 102+1 vuosijuhlat

Kohtaan Hupi 17.2. PJR:n kohtalo tulevaisuudessa



Kohtaan Kulttuuri 19.1. Käsityölahjoitus

Kohtaan Tulevat tapahtumat 21.1. Etikettikoulutus vuosijuhlia varten, Lähde

B238 Väite, 20.9.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 21.6. Vuosijuhlien viininmaistelu, Cafe Europa,

Kohtaan Tulevat tapahtumat 21.14, Tilintyhjentäjäiset, Aaltosali, 5.12.

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Minea Nirhamo ja Sara Kangassuo.

Janne Rajamäki poistui 16.05.

5. Toimikuntien kuulumiset

Pedagogisesta toimikunnasta tuli toive opiskelijoiden osallistamisesta

OPS-tilaisuuksiin. Mietittiin, miten tilaisuuksia mainostettaisiin jäsenistölle

paremmin. Aiotaan jatkossa mainita tilaisuudet pöhinöissä sekä muistuttaa niistä

esimerkiksi IG-stooreissa saman tai edeltävän päivän aikana. Voitaisiin myös viestiä

tarkemmin siitä, mitä tapaamisilla tehdään. Tämä voisi madaltaa kynnystä osallistua.

5.1. JYYn kansainvälisen toiminnan valiokunta

Kansainvälisyysvastaava Sara Kangassuo osallistui kansainvälisen toimikunnan

kokoukseen 12.9.



Keskusteltiin kv-opiskelijoiden saavuttamisesta. Ei oikein päästy mihinkään

lopputulokseen.

5.2. YVV-toimikunta

Varapuheenjohtaja Ella Hulanmäki osallistui toimikunnan tapaamiseen 12.9.

Tapaamisella tarkasteltiin fuksien vastauksia “Miksi päädyit opiskelemaan

Jyväskylään?” -kysymykseen sekä pohdittiin keinoja saada uusia hakijoita, sillä

hakijamäärät ovat laskussa.

Mietittiin esimerkiksi yhteistyötä laitoksen sosiaaliseen mediaan, jossa opiskelija

kertoisi millaista on opiskelijaelämä Jyväskylän opettajankoulutuslaitoksella.

Atte Urama saapui 16.11.

6. Hallinto

6.1. Syyskokous

Kysytään kokouksen puheenjohtajaksi JYYltä Petro Pitkästä ja laitetaan viestiä

kasvisainejärjestöjen pj-ryhmään.

Sihteereinä toimivat edellisen kauden sihteeri Minea Nirhamo ja nykyinen sihteeri

Siru Kirkelä.

Toiminnantarkastajiksi pyydetään edellisiä toiminnantarkastajia.

Esitettiin malli uudelle hallitushaulle: ehdokkaat voisivat asettua ehdolle jo ennen

syyskokousta ja kirjoittaa itsestään esittelyteksin nettisivuille (hallitus luo

kysymyslomakkeen tms. auttamaan esittelytekstin kirjoittamisessa). Ehdokas tulisi

kuitenkin edelleen asettaa perinteiseen tyyliin ehdolle myös itse kokoustilanteessa.



Keskusteltiin ehdotuksesta: koettiin sen antavan enemmän tilaa esitellä omaa

osaamistaan ja motivaatioon sekä tarjoavan tasaisemman mahdollisuuden, sillä jotkut

ilmaisevat itseään paremmin kirjoittamalla.

Mietittiin myös sitä, jäävätkö kokouksessa ehdolle asettuvat jalkoihin? Tähän todettiin

mallin toimineen ainakin SOOLin kokouksissa.

Esitys sai kannatusta ja uusi hallitushakumalli aiotaan ottaa käyttöön heti tänä

syksynä.

Mainostetaan nettisivuilta löytyviä esittelyjä sosiaalisen median kanavissa.

Esittelyihin tulee ehdokkaan nimi, kuva sekä lyhyt teksti.

Keskusteltiin kokouksen käytännön toteutuksesta: voiko kokoukseen osallistua vain

paikan päällä vai myös etäyhteydellä. Etäosallistumisen mahdollistamisen on oltava

hallituksen yhteinen päätös.

Etäosallistumisen mahdollistaminen sai mielipiteitä puolesta sekä vastaan:

Vaikka teettääkin lisätyötä, on yhdenvertaisempaa.

Mahdollisuus tuoda oma ääni julki, vaikkei pääsisikään paikalle.

Elämä palannut koronan jälkeen takaisin normaaliin myös yliopistolla, onko enää

tarpeellista.

Äänestettiin ja päädyttiin enemmistön äänin tarjoamaan syyskokouksessa myös

etäosallistumisen mahdollisuus. Emma Kola ottaa vastuun Zoomista kokouksen

aikana.

Keskusteltiin äänestyksen toteuttamisesta. Päädyttiin siihen, että henkilöäänestys

pidetään Google Formsilla ja muutosehdotusta esittäessä nostetaan käsi pystyyn.

Zoomin käden nosto -toiminto neuvotaan kohdassa Kokouksen toteutus.

Päätettiin myös, että henkilöäänestyksessä mahdollisen tasapelin sattuessa hoidetaan

tilanne arpomalla.



Sääntömuutos koskien hallituksen kokoa vahvistetaan syyskokouksen alussa.

Valmistellaan kaksi ehdotusta: jos sääntömuutos ei mene läpi, ehdotetaan 12 jäsentä

puheenjohtajisto mukaan lukien. Jos sääntömuutos menee läpi, ehdotetaan ennalta

päätettyä, mahdollisesti korkeampaa lukua. Luku päätetään myöhemmin.

Päätettiin myös puheenvuorojen pituudet: puheenjohtajiston puheenvuorot kestävät

kaksi minuuttia ja niiden lisäksi saa pitää yhden minuutin kannatuspuheenvuoron.

Muiden puheenvuorot kestävät yhden minuutin eikä niihin sisälly

kannatuspuheenvuoroa.

Muut käytännön asiat ja yksityiskohdat päätetään myöhemmin.

7. Liikunta

Pedagon liikuntavuoro on saatu varattua tiistaille 17-18.

8. SOOL

SOOLin järkkäkurssille lähdössä Emma Kola, Minea Nirhamo ja Atte Urama.

Hyvinvointiohveleille tulossa Pedagon Sun SOOLilaiset.

Kokouksessa jaettiin SOOLin “Tavoitteet opettajankoulutukselle” -lehtiset.

9. Talous

Keskusteltiin vujujen kutsuvieraiden laskutuksesta: laitos ja muut ainejärjestöt.

Yleistä:

Tilin saldo: 13 676,70 €

Jäsenmäärä: 331

Taloustiimin terkut:



Kerttu on postittanut paljon merkkejä.

300 € haalarisponsorointia tullut Café Europalta.

Maksettuja summia:

Hanna Heinonen 19.09.2022

10,00€

Jäsenmaksun palautus

Tuuli Laulainen 19.09.2022

8,00€

Jäsenmaksun palautus

Maksetut laskut:

Eräkolkka

600,00€

Fuksimökki -22 vuokra

Maksukorttien maksut:

Posti 19.09.2022

195,00€

Postimerkkejä merkkien postitusta varten

Tokmanni 19.09.2022

10,45€

Pahvilautasia ja kirjekuoria

Mestarin Herkku 19.09.2022

7,45€

Inkiväärishotteja Reverse-sitseille

K-Market Kymppi 16.09.2022



23,29€

YV-ohjelman päivitystilaisuuden herkut

Mestarin Herkku 7.9.2022

26,92€

YV-ohjelman päivitystilaisuuden herkut

Kulukorvaukset:

Ella Hulanmäki

25€

Matka fuksimökille ja takaisin

Karri Långsjö

25€

Matka fuksimökille ja takaisin

Jenni Lappi

9,94€

Bussiohjelman hankinnat Talvipäiväbussiin

10. Tutor

Tutoreita muistuteltu to do -listan tehtävistä tutorvastaava Saara Kaarakaisen

toimesta.

Orientaatioviikkojen palautekysely unohtunut toteuttaa, tehdään välittömästi.

Toinen kysely tulossa marraskuun loppupuolella, tästä tehdään kooste vikaan

kokoukseen.

11. Viestintä



Viestintävastaava Janetta Ottosson kertoi jo poistuneelta opelistalta tulevista

moderointiviesteistä ja kysyi, miten niistä pääsisi eroon. Ohjattiin ottamaan yhteyttä

yliopiston yleinen sähköpostiin.

12. Yhdenvertaisuus

Esteettömyyskyselyn vastaukset on otettu Webropolista Pedagon Driveen. Vastauksia

tullut yhteensä 23, joista fukseja oli 17 ja vanhempia opiskelijoita 6. Kyselyä ei ole

laitettu vielä kiinni.

Palautetta saatiin erityisesti rastitapahtumista, portaista sekä rastien etäisyyksistä.

Myös vessoja toivottiin tapahtumien yhteyteen.

Keskusteltiin siitä, miten rastitapahtumiin tulisi jatkossa aina sisällyttää sisärasti

(esimerkiksi Tilia, Boombox), johon pääsisi käymään vessassa. Muistutetaan

rastitapahtumissa myös mahdollisuudesta käyttää kirjaston vessoja klo 21 saakka.

Hallituksen iltakoulussa käsitelty toukokuun JYYn kanssa ollut yhdenvertaisuuteen

liittynyt tapaaminen diojen avulla. Teemoja on käsitelty paljon jo keväällä sekä nyt

syksyllä muun muassa yhdenvertaisuustapaamisilla, mutta tapaaminen selkeytti

yhteisiä linjoja.

Yhdenvertaisuusvastaavat osallistuivat JYYn järjestöspektaakkeliin 7.-8.9.

Ensimmäisenä päivänä oli koulutus testamenteista ja toiminnan dokumentoinnista.

Tärkeää, että pestikohtaiset testamentit kumuloituvat (jätetään aikaisempien vuosien

jutut näkyville).

Kokouksessa korostettiin testamenttien selkeän sisällysluettelon tärkeyttä. Testamentit

venyvät äkkiä pitkiksi, kun tietoa on paljon. Muistuteltiin myös hyödyntämään pestien

vuosikelloja.

Toisen päivän yhdenvertaisuuskoulutus itsessään ei tarjonnut juurikaan mitään uutta,

mutta oli tärkeää päästä taas keskustelemaan muiden ainejärjestöjen toimijoiden

kanssa. Oli paljon keskustelua turvahenkilöistä ja siitä, ketkä toimivat

turvahenkilöinä. Tutustuttiin myös JYYn uuteen sopoon.



12.1. Yhdenvertaisuusohjelman päivittämistapaamiset

Ensimmäisessä tapaamisessa paikalla noin 10 ihmistä. Käsiteltiin

yhdenvertaisuusohjelmaa dokumenttina ja päivitetyn ohjelman rakennetta sekä

tulevien kertojen teemoja.

Toisella tapaamiskerralla paikalla oli myös noin 10 henkeä. Käsiteltävänä oli järjestö

ja päätöksenteko.

Molemmilla kerroilla on syntynyt hyvää keskustelua ja pohdintaa.

Yhdenvertaisuusvastaavat pitävät aina oman tapaamisen tapaamisten välissä koostaen

tapaamisissa käsiteltyjä asioita yhdenvertaisuusohjelman luonnokseen ja

suunnittelevat tulevia tapaamisia.

Viimeisellä tapaamiskerralla ti 11.10. klo 16-18 käydään läpi päivitetty

yhdenvertaisuusohjelma kokonaisuudessaan. Toivottiin kaikkien hallituksen jäsenten

tulevan paikalle tapaamiseen. Jos ei pääse paikalle, voi kommentoida tapaamisista

tehtyjä muistiinpanoja Drivessä.

13. Yhteistyö

13.1. Haalaritilaus

Haalarit tilattu, niitä tilattiin yhteensä 91 kappaletta. Tiedot on laitettu

Opiskelijahaalareille, mutta tilaukseen ei vielä ole tullut vahvistusta.

Kaikki haalarisponssilaskut on nyt laitettu yhteistyökumppaneille eteenpäin. Jäätiin

tilauksesta plussalle noin 200 €. Ylijäämä käytetään fuksimerkkien tilaukseen.

13.2. Yhteistyö Inx design

Sopimus on tehty. Sopimus ja alekoodi ovat voimassa toukokuun loppuun asti. Inxin

Inka laittanut sopimuksen allekirjoitettuna postitse, Tiia ja Saara allekirjoittavat sen ja



skannaavat Inkalle takaisin. Yhteistyö julkaistaan Instagramissa lähiaikoina samalla

kun laitetaan muistutukset jo olemassa olevista yhteistöistä.

14. Ympäristö

Ei kummempia.

15. Alumnitoiminta

Ei kummempia.

16. Edunvalvonta

Inka Perokorpi saapui 16.53.

Käytiin läpi harkkakyselyn kooste.

Pedagon osuudesta nousi esille erityisesti kuormittavuus ja ajanhallinta. OH1 kohdalla

mietittiin ketä ja miten harjoitus palvelee. Onko esimerkiksi aiemmista sijaisuuksista

etua. OH3 kohdalla nousivat esille tarkemman ohjeistuksen tarve sekä epätasa-arvo

kenttäkoulujen suhteen.

Opiskelijat kaipaavat harjoitteluissa enemmän tukea käytännön asioihin, kuten

Wilma-viestien lähettämiseen samalla, kun laitos ohjaa opetusharjoitteluita

akateemisen koulutuksen suuntaan. Opiskelijoille harjoittelun tavoitteet näyttäytyvät

toisinaan epäselvinä.

Kyselyn vastauksissa nousi esille myös Normaalikoulun rooli koulutuksessa.

Normaalikoulussa nähtiin hyviä sekä huonoja puolia: resurssit kunnossa ja pääsee

toteuttamaan itseään hyvin laajalla skaalalla, mutta miten valmistelee tulevaan

ammattiin ja muiden koulujen arkeen?

16.1. Opiskelijavalintainfo



Tiistaina 13.9. JYY ja yliopisto järjestivät opiskelijavalintainfon, johon edunvalvojat

Emma Kola ja Minea Nirhamo osallistuivat.

Kasvatusalalla Vakava-yhteistyö, joten infotilaisuus ei juurikaan koskenut meidän

alaa.

Tauko 16.59 - 17.15

Eero Kokkarinen poistui 17.15.

17. Hupi

17.1. OKA ry:n 102+1 vuosijuhlat

Tiia Hallamaa ja Heidi Hakamäki ovat lähdössä edustamaan Pedagoa. Tiia hakenut

kulukorvausta vujulipusta.

Okalta tuli toivomus aineettomasta lahjasta omiin periaatteisiinsa perustuen.

Keskusteltiin erilaisista kestävän kehityksen lahjoista, muun muassa WWF:n

aineettomat lahjat. Päädyttiin Luonnonperintösäätiön Kuukkelimetsän kummi

-kampanjaan ja sertifikaattiin (50 €).

17.2. PJR:n kohtalo tulevaisuudessa

Tapahtumavastaava Inka Perokorpi ei pääse tosukokoukseen, joten käsitellään siksi

nyt.

On ollut ilmoilla keskustelua siitä, että PJR:stä irrottauduttaisiin ja tehtäisiin jotain

omaa. Tapahtumavastaavat ovat eri mieltä ja perustelivat asiaa muun muassa

kalliimmalla hinnalla, mahdollisesti pienempien matkustajalukujen vuoksi

huonommasta mahdollisuudesta saada esimerkiksi bändiä tai muita laivan palveluita,

tapahtumavastaavien lisääntyvällä työmäärällä sekä sillä, ettei tiedetä innostuisivatko

opiskelijat uudesta risteilykonseptista.



Keskusteltiin siitä, miksi risteily lähtee aina Turusta. Keskustelussa nousi esille

Helsingin kalliit hinnat sekä kysymys: kenen sanalla on eniten painoarvoa? Risteily

lähtenyt perinteisesti Turusta Turun yliopiston ainejärjestöjen toiveesta.

Joensuusta tullut viestiä siitä, miksi heitä ei ole kysytty mukaan. Syyksi selvisi se,

ettei Joensuuta löydy Matkapoikien valmiilta ennakkovarauslistalta. Kysytään

Matkapojilta mahdollisuutta ottaa Joensuu vielä mukaan ja lisätään tulevia vuosia

varten Joensuu mukaan ennakkovaraukseen.

Keskusteltiin siitä, lisättäisiinkö jatkossa myös esimerkiksi Sporticus ja Jano

ennakkovaraukseen.

Opiskelijat varaavat hyttejä itse oman ainejärjestönsä kiintiön ohi etukäteen. Tällöin

heillä ei ole mahdollisuutta Matkapoikien tarjoamaan kuljetukseen. Keskusteltiin siitä,

tulisiko kiintiöitä kasvattaa ja jatkossa uusien ainejärjestöjen myötä varata koko laiva.

Eero Kokkarinen saapui 17.29.

18. Kansainvälisyys

Laitokselta ei ole saatu vastausta kysymykseen laitoksen kv-tutoreista.

Pedagon kv-tutoreina toimivat ainakin Kaisa Fellman ja Oona Saarela.

Varkailta tullut ehdotus hengailuillasta kv-meiningeissä, tähän palataan.

Janetta Ottosson poistui 17.33.

19. Kulttuuri

19.1. Käsityölahjoitus

Joukkolahjoitusprojekti Sairaala Novan vastasyntyneiden teho- ja valvontaosastolle.

Lahjoitetaan turvalonkeroita, myssyjä sekä sukkia.



Lahjoituksia on aikaa tehdä syys-lokakuu. Palautus Heidi Hakamäelle tai Kasvistolta

löytyvään palautuslaatikkoon.

Tarkemmat ohjeet ja infot koskien lahjoitusta julkaistu kokouksen tauon aikana

nettisivuille.

Syyskuun hengailuillan teemana käsityöt ja sinne voi tulla opettelemaan muun muassa

turvalonkeron tekemistä.

Janetta Ottosson saapui 17.34.

20. Menneet tapahtumat

20.1. Kyykkä, Alban ranta, 6.9.

Paikalla noin 40 osallistujaa.

Tapahtumasta ei laitettu palautelomaketta. Paikan päällä kuullun palautteen mukaan

tapahtumasta tykättiin.

Pelikamojen lainaaminen sujui onnistuneesti ja ne saadaan tarvittaessa lainaan

toistekin. Vastalahjana lainaamme Pedagon pallomerta tarpeen vaatiessa.

Kyykkä aiotaan järjestää uudestaan talvella, esimerkiksi pre-TP -ohjelmana.

20.2. Kirjakerho, Alkulähde, 7.9.

Paikalla 13 henkilöä, oli mukavaa. Tutustuttiin, valittiin seuraava kirja ja keskusteltiin

kirjakerhon toimintatavoista.

20.3. Tapahtumatiimin kokous, Boombox, 12.9.

Kaksi osallistujaa tapahtumavastaavien Inkan ja Heidin lisäksi.



Saatiin suunniteltua syksylle yksi tapahtuma, Pedagon drinkkikoulu (cocktail /

mocktail) 27.10. Jalon kabinetissa.

Mietittiin tapahtumatiimin kohtaloa. Ehdotuksena tapahtumajaosto, johon haetaan

puoleksi vuodeksi / vuodeksi kerrallaan.

20.4. Reverse-sitsit, Freetime, 15.9.

Palautetta saatiin kaksi kappaletta.

Tapahtumissa oli ensimmäistä kertaa testissä valmiiksi katettujen juomien sijaan

juomalipukkeet. Alkuun niiden kanssa meni aikaa hukkaan, joten jatkossa vaaditaan

järjestyksenvalvojia saapumaan paikalle aikaisemmin.

Pöytiin siirtyminen ei toiminut: siitä tuli ryntäys ja juomat läikkyivät. Kaverin

vieressä istuminen aiheutti levottomuutta.

Poikkeuksellisen levottomat sitsit: mentiin isoissa porukoissa vessaan.

Palautelomakkeen kohtaan siitä, oliko tapahtumaan turvallista osallistua, vastattiin

kakkonen.

Sitseillä pyydettiin lammaslaulua ja toast masterit hoitivat tilanteen hyvin osana

spiikkiä. Laulua ei laulettu. Toustikirjeeseen aiotaa lisätä lista lauluista, joita ei

lauleta. Näin toast masterit osaavat valmistautua tilanteeseen. Nostettiin esille, että

milloin jäsenistölle kerrotaan avoimesti: miksi Lammaslaulua ei lauleta? Tämä

tehdään sitsien ulkopuolella Pedagon viestintäkanavissa.

Turvahenkilöltä pyydetty Buranaa: lääkkeitä ei saa antaa, ellei ole terveydenhuollon

ammattilainen eikä turvahenkilöiltä täten löydy särkylääkkeitä.

21. Tulevat tapahtumat

21.1. Etikettikoulutus vuosijuhlia varten, Lähde B238 Väite, 20.9.



Petro Pitkänen tulee pitämään koulutuksen. Tiia on myymässä ainejärjestönauhoja

halukkaille.

Mainostetaan tätä kokousta seuraavana päivänä lisää, ei ole vielä paljoa

ilmoittautuneita.

Tapahtuman turvahenkilö: Tiia Hallamaa

21.2. Herkkuapprot, Jyväskylän keskusta, 21.9.

Appropassit on haettu ja lasku niistä on tulossa sähköpostiin.

Kide.appilta tullut sähköpostia: herkkuapprot olleet menestys. Yleisessä

lipunmyynnissä ollut paikalla 400 ostajaa. Ensi vuonna kasvatetaan tapahtumaa

entisestään.

21.3. Syyskuun hengailuilta, Alkulähde, 26.9.

Heidi Hakamäki tehnyt yhteistyötä tutoreiden kanssa. Teemana käsityöt:

tapahtumassa muun muassa lankojenvaihtotori sekä mahdollisuus oppia tekemään

turvalonkeroita. Paikalle voi tulla myös muuten vaan tekemään käsitöitä ja

hengailemaan.

21.4. Fuksiaiset, Kampuksen alue, 27.9.

Toisen vuosikurssin järjestäjiltä oli tullut toivetta laajentaa tapahtumaa Harjun laelle,

mutta se kiellettiin hallituksen toimesta esteettömyyteen vedoten.

Tapahtuman jatkot Heidi´s Bier Barissa. Jatkoille on kaikille ilmainen sisäänpääsy.

Myös muut vuosikurssit tervetulleita ja hallitukselle on varattuna oma pöytä.

Frida Vallin ottanut koppia varjorastista, hallitus ei tiedä asiasta toistaiseksi sen

enempää. Asiasta kyselleet sekä kolmosvuosikurssit että vanhemmat vuosikurssit.



Kysytty myös sitä, saako vanhempien vuosikurssien opiskelijat tulla pyörimään ja

ihmettelemään rastikierrosta. Ennen koronaa on saanut, mutta koronan aikana ei ole

saanut.

Kysyttiin, miksi hallitus puuttuu fuksiaisten järjestelyihin, jos se ei ole Pedagon

tapahtuma. Tätä perusteltiin sillä, että tapahtuman turvahenkilöt ovat Pedagon

hallituksesta. Mietittiin, että seuraavan vuoden tosussa voisi pureutua tähän

kysymykseen tarkemmin.

Turvahenkilöt: Siru Kirkelä, Ella Hulanmäki, Inka Perokorpi ja Emma Kola tulee

Heidi Hakamäen tilalle

Siru Kirkelä poistui 18.03. Sihteeriksi vaihtui Minea Nirhamo.

21.5. Kauppakadun approt, Jyväskylän keskusta, 28.9.

Ei kummempia. Approillaan!

21.6. Vuosijuhlat, Gradian Priimus, 7.10.

Vuosijuhlaviikon viininmaistelun lipunmyynti alkaa kokousta seuraavalla viikolla.

Mukaan mahtuu 30 osallistujaa. Hinta 25 €.

Jos ei saada 30 osallistuja niin maksetaan niistä ketkä tulee.

Hallituksen jäsenten vuosijuhlien lippujen hinta puolitettiin edustustehtäviin vedoten

ja täten hallitus istuu kutsuvieraiden kanssa samassa pöydässä.

21.7. Sillis, mysteeripaikka, 8.10.

Tapahtuman suunnittelu ja järjestäminen etenee. Muun muassa ruokarekka tilattu.

21.8. Jyväspeksi, C-rakennus, 10.10.



Kaikki Pedagon kiintiön liput (20 kpl) myyty. Lasku laitettu taloudelle, odotetaan

vastausta lippujen lunastamista varten.

21.9. Kirjakerho, Alkulähde, 11.10.

Seuraavaa tapaamista varten on valittu runokirja.

21.10. Wings & Wisa, Revolution, 12.10.

Revossa kisataan pubivisa-meiningillä, tapahtumavastaavat Inka ja Janetta houstaavat.

Tarjouksia jäsenille. Ilmainen tapahtuma, merkit tilattu ja niitä riittää 50

ensimmäiselle osallistujalle. Tapahtumaan mahtuu 80 osallistujaa.

Revon kanssa kaikki sovittu valmiiksi.

Tapahtuma-aika 18.00-22.00.

21.11. Pedago X Fokus Pyjamabile -sitsit, Tilia, 1.11.

Kerran tavattu Fokuksen kanssa, ei ole vielä sovittu uutta tapaamista järjestäjien

kesken.

21.12. Pikkujouluristeily, välillä Jyväskylä-Tukholma, 10.-11.11.

Suositus PJR-testamentissa risteilytiimin kooksi oli 3-4 henkilöä. Päätettiin, ettemme

tee tiimiä, koska meillä on jo kolme tapahtumavastaavaa tekemässä sekä

talousvastaavat apuna laskutuksessa. Myös tapahtumatiimin epäaktiivisuus kannusti

tähän ratkaisuun.

Hupi-kohdassa käsiteltiin PJR tulevaisuutta, joten ei käsitelty sitä enää tässä kohtaa.

Kaikille Pikkujouluristeilylle osallistuville ainejärjestöille on lähetetty lippukiintiöt ja

jokainen ainejärjestö myy itse lippunsa ja toimittaa meille lähtijöistä listat 30.9.



mennessä ja rahat 8.10 mennessä. Me maksamme Matkapojille koko homman

viimeistään 10.10.

Pedagon lipunmyynti alkaa tiistaina 20.9. Risteilylle mahtuu Pedagosta 200 henkilöä,

jos jokainen hyttipaikka täyttyy.

Hallitukselle annettu kolme hyttiä jonon ohi ostettaviksi. Yksi hytti annettiin

haalarimerkin suunnittelijalle Aleksi Segermanille.

Pikkujouluristeilylle perustettu Instagram-tili ja oma sähköposti, joissa infotaan

tapahtumasta. Nämä molemmat monivuotisia.

21.13. Tilintyhjentäjäiset, Aalto-sali, 5.12.

Käsiteltiin esitys budjetista.

Luvassa olisi isot juhlat pedagolaisille ja mahdollisesti myös alumneille. Tapahtuma

on Aalto-salissa ja jatkot Freetimessä.

Kuluina artisti, dj, tilavuokra, lantrisbuffa sekä järkkärit.

Jos saadaan 170 osallistujaa ja 20 alumnia niin tarvitaan vielä 5000 €.

Keskusteltiin siitä, halutaanko satsata tapahtumista tulleita tuloja tähän tapahtumaan.

Jos ei oteta artistia esiintymään, järjestäänkö silti ja olisiko tapahtuma silloin

ilmainen?

Palataan tähän vielä uudestaan. Talousvastaava Atte Urama katsoo taloustilannetta.

Ella Hulanmäki poistui 18.18.

22. META



Vertaisryhmätoiminta on käynnistymässä. Pedago infoaa viestintäkanavissaan

läksykerhon toiminnasta, mutta muuten toiminta on erillään Pedagon toiminnasta.

Kokouskuulumiset: Emma Kola

Inka Perokorpi toinen pöytäkirjantarkastaja, sillä Minea Nirhamo toimi

loppukokouksen sihteerinä.

23. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 4.10. klo 16.30.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa päätti kokouksen klo 18.25.

Jyväskylässä 19.09.2022

Tiia Hallamaa Siru Kirkelä

Puheenjohtaja Sihteeri

Inka Perokorpi Sara Kangassuo

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


